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Pan 

Krzysztof Leszczyński 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Ciechanów 

 

 

W związku z Pana interpelacją zgłoszoną 27 kwietnia br. na XXX sesji Rady Miasta 

Ciechanów, uprzejmie informuję, że po przeanalizowaniu z Przedsiębiorstwem Usług 

Komunalnych Sp. z o.o., obecnym administratorem cmentarza komunalnego ilości pochówków 

urnowych, stwierdzono, że na chwilę obecną nie istnieje potrzeba budowania kolumbarium. Od 

stycznia 2016r. do końca kwietnia 2017r. na 35 pochówków urnowych tylko 4 odbyły się na 

nowo wykupionych miejscach. W związku z powyższym nie planuje się w najbliższym czasie 

budowy kolumbarium. Obecnie Urząd Miasta zamierza realizować inne, bardziej priorytetowe 

zadania, takie jak: wymianę ogrodzenia cmentarza, remont pieczar zastępczych, chodników, 

chłodni przy kaplicy cmentarnej, wykonanie instalacji grzewczej     w budynku administracji 

czy też remont ujęć wody. 

 

 

 

Do wiadomości: 

1. BOR w/m 

2. IMiOŚ-IM.0003.30.2017 a/a 

 

BW/BW 

         Zastępca Prezydenta Miasta  

         /-/Joanna Potocka-Rak 


